
 

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

12. juni 2008 

I et kommende åbent samråd ønskes en drøftelse af følgende spørgsmål: 

Til: 
Dato: 

Miljøministeren 

FLF alm. del 

Vil ministeren redegøre for situationen med udstedelse af miljøgodkendelser efter 
at opgaven er overgået til kommunerne, herunder redegøre for hvor mange 
ansøgninger om miljøgodkendelser, der pt.ligger hos kommunerne/miljøcentrene 
samt oplyse hvor i sagsbehandlingsprocessen sagerne befinder sig i? 

Spørgsmål AF 

Vil ministeren redegøre for forskellen på anmeldelser og ansøgninger om 
godkendelse, herunder redegøre for inddragelse af offentligheden? 

Spørgsmål AG 

Vil ministeren redegøre for hvilke tiltag, der fra regeringens side gøres for at 
nedbringe sagsbehandlingstiden i kommunerne/miljøcentrene? 

Spørgsmål AH 

På udvalgets vegne 

formand. 

Jørn Dohrmann 
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